

# 達力普控股有限公司 生物多樣性保護政策

## Biodiversity Conservation Policies of Dalipal Holdings Limited

達力普控股有限公司深知保護環境和天然資源是全球企業的重要責任，在運營過程中最大限度地保護生態環境和自然資源，保障子孫後代的可持續發展。我們承諾：

Dalipal Holdings Limited (“the Company”) understands that protecting the environment and natural resources is an important responsibility of global enterprises and protects the ecological environment and natural resources to the maximum extent in the operation process to ensure the sustainable development of future generations. We are committed to:

1、嚴格遵守有關生物多樣性保護的各項法律法規，如《中華人民共和國環境保護法》《中華人民共和國濕地保護法》《中華人民共和國森林法》《中華人民共和國自然保護區條例》等；

Strictly abide by the relevant laws and regulations on biodiversity protection, such as the Environmental Protection Law of the People's Republic of China (《中華人民共和國環境保護法》), the Wetland Protection Law of the People's Republic of China (《中華人民共和國濕地保護法》), the Forest Law of the People's Republic of China (《中華人民共和國森林法》), and the Regulations of the People's Republic of China on Nature Reserves (《中華人民共和國自然保護區條例》) ;

2、嚴格遵守有關生態敏感區等管理規定，項目選址遠離生態保護紅線、自然保護區、特殊保護區等環境敏感區域，保護瀕危物種和野生動植物；

Strictly abide by the relevant management regulations on ecologically sensitive areas, and the site selection of projects is far away from the ecological protection red line, nature reserves, special reserves and other environmentally sensitive areas to protect endangered species and wildlife;

3、項目建設前按照法律法規要求進行環境影響評價，評估建設項目對生物多樣性和當地社區的影響，經評估且取得環評批複後，方可開工建設，在工程

建設完成後及時對地表及土壤進行恢復，降低土壤侵蝕影響；

Before the construction of the project, environmental impact assessments shall be conducted in accordance with the requirements of laws and regulations to assess the impact of the construction project on biodiversity and local communities. Construction can only begin after the assessment and environmental impact assessment approval. After the construction of the project is completed, the surface and soil shall be restored in time to reduce the impact of soil erosion;

4、委托專業團隊對公司的土壤、空氣環境等天然資源進行定期評估，維護生態系統的平衡、完整和穩定；

Entrust a professional team to regularly evaluate the Company's natural resources such as soil and air environment to maintain the balance, integrity and stability of the ecosystem;

5、推動可再生能源利用，將保護自然資源、綠色低碳發展理念和舉措融入公司業務運營；

Promote the use of renewable energy, and integrate natural resource conservation, green and low-carbon development concepts and initiatives into the Company's business operations;

6、采取有效措施控制水土流失，避免森林砍伐；

Take effective measures to control soil erosion and avoid deforestation;

7、聯合利益相關方積極投身生物多樣性保護、植樹造林等公益項目，廠區內亦積極採取植樹、種植草皮等綠化措施，減少土地裸露時間。

Actively participate in public welfare projects such as biodiversity protection and afforestation with stakeholders. Actively adopt greening measures such as tree planting and turf planting in the factory area to reduce the time of bare land.

我們也期望供應商及其他合作夥伴能夠嚴格落實生物多樣性保護措施，積極開展生物多樣性保護，降低生產經營對生態環境的影響。

We also expect suppliers and other partners to strictly implement biodiversity protection measures, actively carry out biodiversity protection, and reduce the impact of production and operation on the ecological environment.